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Nieuwsbrief 30 april 2023 
PvdA Zuid-Kennemerland 

 

De PvdA als actieve vereniging 
Tijdens de ledenvergadering in maart hebben we gesproken over initiatieven om de 
betrokkenheid van leden te vergroten. Een belangrijk onderwerp waarbij ook het bestuur 
zoekende is naar nieuwe manieren. Momenteel hebben we in Zuid-Kennemerland 3 soorten 
activiteiten waar leden een actieve bijdrage kunnen leveren:  
 

Politieke Cafés 
Dit jaar zijn we begonnen met Politieke Cafés. We hebben nu 3 bijeenkomsten 
georganiseerd in ons clubhuis. Terugkijkend kan ik stellen dat de opkomst tegenviel (zo’n 12 
leden inclusief de sprekers en bestuur). Het kan hebben gelegen aan de onderwerpen 
(Waterschapsverkiezingen, Provinciale Staten verkiezingen, Jong en de Raad), de locatie en 
het tijdstip (zondagmiddag). Het volgende Politieke café (over het nachtleven), gaan wij in 
ieder geval op een ander tijdstip organiseren. Suggesties over politieke cafés doorgeven aan 
Mike Hos (mikehos.pvda@yahoo.com) 
 

Themagroepen 
Op advies van leden zijn we na de ledenvergadering aan de slag gegaan met een 
themagroep over de plannen om de wijkraden in Haarlem om te vormen tot wijkplatforms. 
Een actueel thema, waarvoor we actieve meedenkers zoeken (zie blz 2).  
We willen het hierbij niet laten. We nodigen leden uit om suggesties te doen voor andere 
onderwerpen waarmee een themagroep aan de gang kan gaan. Geef je suggesties ook door 
aan Mike Hos (mikehos.pvda@yahoo.com).  
 

Opzet ledenvergaderingen 
Voorafgaande aan de laatste ledenvergadering konden leden aangeven over welke 
onderwerpen ze in discussie willen met de fracties in de verschillende gemeenten. Dit leidde 
tot een levendige discussie over o.a. het voorgenomen parkeerbeleid in Haarlem. Deze 
manier van werken willen we dus voortzetten.  
Op woensdag 14 juni a.s. organiseren we weer een ledenvergadering. Het belangrijkste 
onderwerp is dan de bespreking van het discussiedocument “Samen onze toekomst in 
handen nemen” dat geschreven is door de wetenschappelijke bureaus van de PvdA en GL. 
Ook voor die vergadering kunnen leden daarnaast onderwerpen aanmelden die ze graag 
zouden bespreken met de leden van de diverse fracties. Geef ze door aan onze secretaris, 
Lenne Merbis (secrpvdazk@gmail.com ). 

 
Meer suggesties? 
Heb je andere suggesties die kunnen bijdragen om van onze vereniging een levendige club 
te maken? Aarzel niet en geef ze door. Want: de vereniging dat zijn we samen! 

 
 
 
 
 
 
 
André Broekmans, voorzitter PvdA Zuid-Kennemerland 

mailto:mikehos.pvda@yahoo.com
mailto:mikehos.pvda@yahoo.com
https://www.pvda.nl/wp-content/uploads/2023/01/Samen-onze-toekomst-in-handen-nemen-PDF.pdf
https://www.pvda.nl/wp-content/uploads/2023/01/Samen-onze-toekomst-in-handen-nemen-PDF.pdf
mailto:secrpvdazk@gmail.com
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Wijkraden of Wijkplatforms? 
Doe mee met de themagroep over dit onderwerp! 

  
Het bestuur heeft besloten om een themagroep te starten die zich gaat buigen over de voor 

stellen van de gemeente om de betrokkenheid van de wijken te vergroten. Dit naar 
aanleiding van de onrust die hierover is ontstaan. 

  
De reden 
In december 2022 heeft de gemeenteraad de 
“startnotitie van wijkraden naar wijkplatforms” 
aangenomen. Het voorstel wil meer betrokken 
Haarlemmers de ruimte geven om met voorstellen 
en oplossingen te komen voor een betere buurt of 
wijk. Wijkraden moeten wijkplatforms worden, die 
zorgen voor beter contact tussen mensen en 
groepen in de wijk. En voor het contact tussen de 
wijk en de gemeente. De wijkraad was voorheen 

altijd de enige die sprak namens de wijk voor de wijkbewoners (zie Verordening op de 
wijkraden ). Dit zal dan niet meer zo zijn. Niet iedereen is het hiermee eens. Het bestuur wil 
graag van leden horen wat ze van de plannen vinden. 
Op dit moment is de gemeente in gesprek met de wijken over de plannen. Het is de 
bedoeling dat er ergens tussen oktober en december een beslissing wordt genomen door de 
gemeenteraad. 
Als je meer wil weten over de betrokkenheid van burgers bij het bestuur dan kan je het beste 
deze twee teksten lezen: “startnotitie actualisatie participatie” en de “leidende principes voor 
de participatie”. 
  
Opdracht themagroep 

1. Is de themagroep het eens met de voorstellen voor het vergroten van de 

betrokkenheid (participatie) van de burgers? Welke veranderingen zou de 

themagroep willen? 

2. Kunnen de wijkraden die er nu zijn de gewenste samenwerking vormgeven? Zo ja, 

wat hebben de wijkraden hiervoor nodig? Kunnen we dit voor elkaar krijgen? 

3. Is het idee van wijkplatforms een goede andere mogelijkheid voor het vormgeven van 

de participatie Wat is daarvoor nodig? 

4. Hoe kunnen wijkplatforms helpen voor meer samenhang in de wijk? Wat is daarvoor 

nodig? 

  
Werkwijze 
De themagroep start rond 15 mei 2023 en zal een keer in de 14 dagen samenkomen. Jan de 
Ridder is de voorzitter van de groep. Uit de groep zelf wordt een secretaris aangewezen. 
Matin Abassi, raadslid die verantwoordelijk is voor dit onderwerp bij de Haarlemse PvdA, wil 
de themagroep inhoudelijke informatie geven. 
De themagroep komt samen in het Clubhuis, Truus Oversteegenstraat 169 
Haarlem 
Het resultaat van de themagroep komt samen in een beknopt rapport met adviezen moet bij 
het bestuur worden ingeleverd vóór 1 september 2023. Het rapport wordt besproken in een 
politiek café en/of ALV. 
De themagroep bestaat uit tenminste 6 leden, zo veel mogelijk wonend in verschillende 
delen van de stad. 

  
Doe mee en geef je op bij Mike Hos, mikehos.pvda@yahoo.com. 

https://gemeentebestuur.haarlem.nl/Vergaderingen/Raad/2022/15-december/19:30/Getekend-raadsstuk-Startnotitie-van-wijkraden-naar-wijkplatforms.pdf
https://gemeentebestuur.haarlem.nl/bestuurlijke-stukken/20201182698-2-Bijlage-1-Verordening-op-de-wijkraden-2021-1.pdf
https://gemeentebestuur.haarlem.nl/bestuurlijke-stukken/20201182698-2-Bijlage-1-Verordening-op-de-wijkraden-2021-1.pdf
https://gemeentebestuur.haarlem.nl/Vergaderingen/Raad/2022/15-december/19:30/Getekend-raadsstuk-Vaststellen-startnotitie-actualisatie-participatie.pdf
https://gemeentebestuur.haarlem.nl/Vergaderingen/Raad/2022/15-december/19:30/Vaststellen-startnotitie-actualisatie-participatie/2-Bijlage1-Voorlopig-Leidende-Principes.pdf
https://gemeentebestuur.haarlem.nl/Vergaderingen/Raad/2022/15-december/19:30/Vaststellen-startnotitie-actualisatie-participatie/2-Bijlage1-Voorlopig-Leidende-Principes.pdf
mailto:mikehos.pvda@yahoo.com
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EVEN BIJPRATEN 
\    Bloemendaal              Haarlem 
 
 
 
https://www.bloemendaal.nl/projecten/oldenhove-dompvloedslaan-1 
 
 
 
 
 

     
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

    
 
 
  
  

Asielopvang 
Het college heeft 2 locaties aangewezen voor 
de opvang van 90 asielzoekers: aan de 
westelijke randweg in Overveen en aan de 
Sparrenlaan in Aerdenhout. Het raadsbesluit 
was voorzien op 20 april, maar de 
aanwezigheid van nagenoeg geheel 
Aerdenhout in de raadscommissie 
grondgebied gaf toch knikkende knieën. Ook 
t.a.v. de westelijke Randweg bleek op een 
kort daarop  georganiseerde informatieavond 
veel kritiek. Het besluit is nu uitgesteld naar 
juni.  
Als PvdA fractie steunen we het besluit van 
het college. We gaan dit ‘schaffen’.  
 

Muziekschool 
Het college heeft een besluit in voorbereiding 
om de muziekschool te verzelfstandigen. 
Deze is nu nog volledig in gemeentelijke 
handen. Zo was kritiek ontstaan dat het 
behoorlijk geld kost, maar niet echt leidt tot 
optimaal muziekonderwijs. Met de directie, en 
personeel, wordt een goed plan gemaakt. De 
PvdA heeft het beeld dat hier een win-win 
situatie uit voort kan komen. 
 

Toeristenbelasting 
Vanuit de branche wordt gesteld dat de 
toeristenbelasting bij de laatste verhoging tot 
ongewenste situaties zou leiden. De 
toeristenbelasting was voor 2023 verhoogd 
om zo de OZB verhogingen te dempen. De 
PvdA had hiervoor gepleit omdat de lokale 
lasten torenhoog zijn en er (ook) in 
Bloemendaal mensen zijn die moeilijk rond 
komen.  
De PvdA heeft hierin bereikt dat niet meteen 
besloten is tot verlaging, zonder dat helder is 
hoe alternatieve dekking er dan uit gaat zien. 
Maar omdat we bevreesd zijn dat uiteindelijk 
toch een OZB verhoging dan het gevolg kan 
zijn, stemden wij tegen. 
 

Burgemeester 
Tenslotte kwam het nieuws dat er 10 
personen hebben gesolliciteerd naar de 
functie van burgemeester. Helaas maar 1 

vrouw. 
 
Harold Koster, fractievoorzitter PvdA 

 
 

 
 

Podcast 
Afgelopen maand lanceerden we onze eigen  
podcast. Samen met gasten bespreken we 
lokaal beleid en politiek. De eerste aflevering 
werd goed ontvangen  Luisteren 
 

Parkeren 
Afgelopen maand heeft de gemeenteraad 
ingestemd met de uitbreiding van 
parkeerregulering. In veel wijken staan zoveel 
auto’s dat alle plaatsen bezet zijn. Dit maakt dat 
de openbare ruimte wordt gedomineerd door 
‘blik’ en er te weinig plek is voor andere 
belangrijke voorzieningen zoals groen, spelen, 
de fiets of toegankelijkheid van de openbare 
ruimte. Op onze site staat een interview met 
raadslid Renée Roodhuizen, ze legt daarin uit 
waarom we voor de uitbreiding zijn.   
 

AZC’s 
In de raad van april stond in Haarlem de 
vestiging van twee asielzoekerscentra voor zo’n 
600 asielzoekers gepland. Dat Haarlem een 
gastvrije stad is voor mensen op de vlucht voor 
oorlog bleek wederom; de raad stemde met 
breed draagvlak in en van protest onder 
Haarlemmers was geen sprake. Lees er meer 
over in het artikel van Dion op de website, 
waarin die ook nog vertelt over zijn inzet om 
asielzoekers zo snel mogelijk aan het werk te 
krijgen. 
 

Maximaal schenken 
Het college van Haarlem is van plan om het 
maximale bedrag aan geschenken dat 
bijstandsgerechtigden kunnen ontvangen te 
verhogen van €1.200 naar €1.800 per jaar 
zonder dat dit invloed heeft op hun uitkering. 
Deze beslissing is genomen als reactie op 
schriftelijke vragen van commissielid Bowien 
Wegman. Een goede beslissing, want de 
kosten van levensonderhoud zijn gestegen.  
 

Oostpoort 
Rondom station Haarlem-Spaarnwoude wordt 
de nieuwe buurt Oostpoort ontwikkeld. Eind 
maart is de ontwikkelstrategie voor dit gebied 
vastgesteld. Ienke Verhoeff schreef er dit artikel 
over op onze site.  
 
Maarten Wiedemeijer, fractievoorzitter PvdA 
 
 

https://www.bloemendaal.nl/projecten/oldenhove-dompvloedslaan-1
https://app.springcast.fm/18249/wonen
https://haarlem.nl/uitbreiding-betaald-parkeren
https://haarlem.nl/uitbreiding-betaald-parkeren
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/uitbreiding-betaald-parkeren/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/de-raad-stemt-in-met-twee-locaties-voor-asielzoekerscentra-in-haarlem/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/haarlem-verhoogt-de-maximale-giften-die-bijstandsgerechtigden-mogen-ontvangen-naar-e1-800/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/haarlem-verhoogt-de-maximale-giften-die-bijstandsgerechtigden-mogen-ontvangen-naar-e1-800/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/de-oostpoort-een-nieuwe-buurt-gaat-zichtbaar-worden/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/de-oostpoort-een-nieuwe-buurt-gaat-zichtbaar-worden/
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    Heemstede                           Zandvoort 
 
 
 
  

Asiel opvang in Heemstede  
Negen gemeenten in de regio 
Kennemerland hebben een conceptplan 
gemaakt met daarin potentiële locaties voor 
asielopvang. Dit conceptplan wordt 
voorgelegd aan de raden van deze 
gemeenten en daarna definitief vastgesteld. 
 
Voor wat betreft Heemstede staan er twee 
locaties in vermeld, beide gelegen aan de 
Leidsevaartweg. Op 12 april was er een 
informatiebijeenkomst voor omwonenden. 
Naast positieve geluiden, werden hier ook 
kritische vragen gesteld: waarom is er 
gekozen voor locaties zo dichtbij de 
voorzieningen van Bennebroek? Hoe wordt 
de veiligheid gegarandeerd? Wethouder 
Sam Meerhoff gaf hier tekst en uitleg bij. 
Juist omdat de locaties dichtbij de grens met 
Bennebroek (gemeente Bloemendaal) 
liggen, is hij ook ingegaan op de uitnodiging 
van de Dorpsraad Bennebroek om ook op 
hun ledenvergadering het gesprek aan te 
gaan. 
 
PvdA Heemstede vindt het belangrijk dat we 
ons inzetten voor humane huisvesting voor 
asielzoekers. Voor een goede ontvangst is 
het van belang dat de gemeente de 
contacten met de omwonenden onderhoudt. 
We hopen hierbij dat we kunnen uitgaan van 
het positieve: het bieden van een veilig dak 
boven het hoofd aan ontheemden, 
verbondenheid en behulpzaamheid en een 
zachte landing in ons dorp. 
 

Integraal Huisvestingsplan  
primair onderwijs (IHP) 
De raad heeft in december 2019 ingestemd 
met het Integraal Huisvestingsplan primair 
onderwijs (IHP). De Heemsteedse 
basisscholen worden de komende 20 jaar 
gerenoveerd en verduurzaamd. Een aantal 
schoolgebouwen zal zelfs gesloopt worden. 
Tijdens deze werkzaamheden moet het 
onderwijs op een andere plek, een 
wissellocatie doorgaan. Uit een 
haalbaarheidsonderzoek blijkt dat de 
wissellocatie op het sportpark mogelijk is. 
De raad gaf toestemming om dit verder uit 
te werken. Deze locatie moet in januari 2024 
gereed zijn. Bij goed en inclusief onderwijs 
horen ook frisse schoolgebouwen met een 
laag energieverbruik en een gezond 
binnenmilieu. 
 
Romée Pameijer, fractievoorzitter PvdA 

 

Tegengaan van zwerfafval op het 
strand 

  
Vorige periode was er een pilot gescheiden 
afvalzameling op 2 locaties op het vrije strand.  
Met succes. Het college stelde nu voortzetting 
voor in afwachting van een breder plan. Enkele 
fracties wilden  uitbreiding maar ook 
overdracht van (financiële) 
verantwoordelijkheid aan de strandpachters. 
Een slecht plan vond PvdA. Daadkracht en 
draagvlak is nodig om de strijd tegen de plastic 
soep tegen te gaan. Samen met Groen Links 
en Zee, met steun van CDA en VVD,  stelden 
we 5 extra afvaleilanden voor rekening van de 
gemeente. De stemmen staakten, het komt in 
mei terug. 

 
Tarieven parkeerbeleid.  
Vorige maand koos de raad voor een forse 
tariefsverhoging voor geheel Zandvoort. PvdA 
had een ander voorstel. Hoge tarieven waar de 
parkeerdruk hoog is zodat de wijken met 
problemen– nu rondom centrum, station en 
strand – meer ontzien worden en het gebruik 
van goedkope plekken gestimuleerd.  De 
coalitie hield voet bij stuk en Jong Zandvoort 
stelde dat bezoekers niet meer welkom waren 
op straat. Deze raad een grote ommezwaai. 
Jong Z stelde met OPZ voor dat bezoekers 
tijdelijk goedkoop kunnen parkeren op de 
woningbouwlocatie in het centrum. Dit sterke 
staaltje symboolpolitiek kreeg geen steun.  
 

Positief nieuws 
PvdA ijvert al langer voor buurtbudget en nu is 
het opgenomen in de startnotitie 
participatiebeleid. En het PvdA voorstel voor 
structureel preventiebeleid jeugd (IJslands 
model) is uitgewerkt. Eind maart vond de 
aftrap plaats. Scholen, sport en 
cultuuraanbieders en jongerenwerk slaan de 
handen ineen. Er is budget voor 4 jaar.  
 
Volgende maand: de locatie opvang 
asielzoekers in Zandvoort Zuid. Bij de 
drukbezochte bijeenkomst afgelopen week 
bleek redelijk wat weerstand van de bewoners 
in de buurt.  
 
Maaike Koper, Raadslid PvdA 
Roel Brouwer, Buitengewoon Raadslid 
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Agenda  
 
Maandag 1 mei 19:30-22:00 uur: 1-mei viering 

FNV Haarlem organiseert samen met de Partij van de 
Arbeid, Socialistische Partij, Actiepartij en Jouw Haarlem 
de Dag van de Arbeid. Het Haarlems Straatorkest zal de 
avond opluisteren en tussen de muzieknummers door 
zullen de partijen in korte presentaties hun visie geven op 
de ontwikkelingen in de arbeidsomstandigheden. 
Maarten Wiedemeijer, fractievoorzitter in Haarlem, zal 
namens de PvdA het woord voeren. 
Locatie: de Pletterij, Lange Herenvest 122, Haarlem. 
Toegang is gratis, aanmelden is gewenst! 
(https://pletterij.nl/events/een-mei-viering-in-de-pletterij/ ) 

 

Zondag 4 juni 15.30-17.00 uur: Boekenclub 

 Deze keer bespreken we “Sander en de brug” van 
Sander Schimmelpenninck. Voor meer info kun je 
contact opnemen met Diana Harkes  
d.harkes@kpnmail.nl  
Locatie: Clubhuis PvdA, Truus Oversteegenstraat 169 

 

 

 
Woensdag 14 juni 20:00-22:00 uur: Algemene Ledenvergadering 
afd. Zuid-Kennemerland 

 
 
Agenda: bespreking van het discussiedocument “Samen onze 
toekomst in handen nemen” dat geschreven is door de 
wetenschappelijke bureaus van de PvdA en GL. 
Locatie: wordt nog bekend gemaakt. 

 

 

 

 

 

 
 

https://pletterij.nl/events/een-mei-viering-in-de-pletterij/
mailto:d.harkes@kpnmail.nl
https://www.pvda.nl/wp-content/uploads/2023/01/Samen-onze-toekomst-in-handen-nemen-PDF.pdf
https://www.pvda.nl/wp-content/uploads/2023/01/Samen-onze-toekomst-in-handen-nemen-PDF.pdf
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Nieuwe bestuursleden 
 
Het bestuur van de afdeling Zuid-Kennemerland verwelkomt 2 nieuwe leden: 
 

 
 
 
 
Lenne Merbis, secretaris, als opvolger van Roy van Loon. Roy 
heeft een baan aangenomen bij de gemeente Haarlem. Lenne 
werkt in een leidinggevende functie bij de Provincie Noord-Holland. 
 
 
 
 
 
 
 
Bo-Anne van Egmond, bestuurslid communicatie. Bo-Anne werkt 
als strategisch adviseur bij de gemeente Hollands Kroon en heeft 
een zelfstandig tekstbureau. 
 
 
 
 
 

Zowel Lenne als Bo-Anne zullen zich voorstellen in de algemene ledenvergadering van 14 
juni a.s. 
 
 

Bas Sepers: 
Lid in de Orde van Oranje-Nassau  

Ons Haarlems lid Bas Sepers kreeg de onderscheiding mede 
voor zijn jarenlange inzet voor de PvdA. Als gemeenteraadslid 
in Den Haag en tot voor kort in Haarlem, als bestuurder van het 
Gewest Noord-Holland en als lid van de Verenigingsraad.  
Bas is ook vrijwilliger voor het Vadercentrum ADAM in Den 
Haag. Hij verzorgt wekelijks bijlessen wiskunde aan middelbare 
scholieren, vaak met een migratieachtergrond, van wie de 
ouders onvoldoende middelen hebben om die bijlessen te 
betalen. 
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Terugblikken: ALV 29 maart 

André Broekmans (voorzitter afdelingsbestuur) opent de Algemene Ledenvergadering. Alle 

leden hebben zich vandaag in een kring opgesteld zodat we meer met elkaar in contact zijn 

en de setting wat meer informeel wordt. Een aantal nieuwe leden stellen zich voor en zij 

worden door de aanwezigen verwelkomd. 

Het verslag van de ALV van 30 november 2022 wordt vastgesteld met dank aan de secretaris. 

 

Mededelingen 

André meldt dat de door het bestuur voor te dragen nieuwe penningmeester Daan Keiner 

zich ziek heeft moeten melden. Desondanks wil de ALV het agendapunt gaan behandelen. 

André vertelt over de huidige ontwikkelingen in het traject over de samenwerking dat de 

PvdA met GroenLinks doorloopt. 

In relatie hiermee deelt André mee dat de wetenschappelijke bureaus van zowel GroenLinks 

als onze partij een discussiedocument hebben geschreven over de gemeenschappelijke 

waarden en doelen. Dit document zal ook in onze afdeling worden besproken. Ook bestaat 

er een appgroep RoodGroen Haarlem waar activiteiten onderling worden gedeeld. 

 

De uitslag  van de PS en Waterschappen wordt besproken, wat men denkt dat dit voor de 

regio betekent en wat dat voor de PvdA betekent. De samenwerking met GroenLinks heeft de 

partij in ieder geval niet in de weg gezeten. Helaas hebben geen van onze leden het tot 

Statenlid of lid van het algemeen bestuur van het Waterschap kunnen schoppen. Wel zullen 

in de Eerste Kamer 3 leden uit Haarlem komen. Een mooi resultaat! Ook is het interessant dat 

veel jongeren op de PvdA hebben gestemd, dat is een positief signaal: er is dus een goede 

voedingsbodem voor nieuwe PvdA leden. 

 

Jaarverslag 

Het Jaarverslag 2022 wordt door de aanwezige leden aangenomen. Met dank aan de 

opstellers ervan. 

Verder wordt gesproken over het lage percentage leden jonger dan 25 jaar: 2% van het totaal. 

Het Actieplan van het bestuur probeert hieraan verandering te brengen. Mike 

(ledenparticipatie) is hiermee aan de slag gegaan. Hierbij zal ook samenwerking met andere 

partijen worden gezocht. Op 16 april zal een Politiek Café over jongeren in de raad worden 

georganiseerd. 

Het Jaarverslag van de Stichting Janna Bosselaar wordt voorkennisgeving aangenomen. 

De Jaarrekening 2022 wordt door de aanwezige leden aangenomen. Met dank aan de 

opstellers hiervan en aan de Kascommissieleden. De penningmeester en bestuur wordt 

decharge gegeven. 

 

Penningmeester 

Het bestuur draagt Daan Keiner voor als vervanger van Daniël Sudmeier als penningmeester. 

Hij heeft ervaring als penningmeester en het bestuur denkt dat hij het goed zal gaan doen. De 

ALV neemt Daan aan als nieuwe Penningmeester.  

Daarnaast is het bestuur op zoek naar twee nieuwe bestuursleden: een secretaris (wegens 

nieuwe baan Roy) en een bestuurslid communicatie. 

 

 

 



8 
 

Werk- en themagroepen 

De effectiviteit van de werkgroepen neemt af met als oorzaak: 1) eenrichtingsverkeer vanuit 

fractie naar leden toe; en 2) niet altijd kwam ieder werkgroepslid naar de bijeenkomsten. Het 

bestuur stelt daarom voor dit instrument anders in te richten, hetgeen Mike in een presentatie 

toelicht aan de leden. 

Het bestuur stelt voor te gaan starten met Themagroepen: kortdurend, rond afgebakende 

onderwerpen en concrete producten (denk aan: een motie, bijeenkomst of actie) opleverend. 

Hiermee komen twee karaktertrekken van de PvdA weer meer naar voren: de ideeënpartij en 

het activistische. 

Praktisch gezien komen enthousiaste leden (maar ook externen zijn welkom) zo’n zesmaal 

bijeen, samen met iemand uit de fractie en iemand uit het bestuur. Tijdens de eerste 

bijeenkomst wordt onderzocht waar precies mee aan de slag wordt gegaan en wordt een 

agenda en planning voor de overige vijf bijeenkomsten opgesteld.  

Het bestuur zal deze themagroepen waar mogelijk ook ondersteunen op het gebied van het 

aanvragen van financiering.Verder wordt er gesproken over of de Themagroepen ook een 

ledenwervend karakter hebben. Alhoewel dat zou kunnen, is het juist de laagdrempeligheid 

van de themagroepen waarop wordt ingezet. Als gevolg hiervan is het makkelijk om ook 

vrienden of anderszins geïnteresseerden uit te nodigen en mee te nemen, hetgeen tot nieuwe 

leden kan maar niet moet leiden.  

Als je een idee hebt kun je bij Mike Hos terecht (mikehos.pvda@yahoo.com). Dan zal hij 

betrokken zijn bij de verspreiding van dit idee, bij de opstartfase en de participatie van de 

leden. 

Vervolgens gaan de leden in op een aantal thema’s die zij interessant zouden vinden om mee 

aan de slag te gaan: coalitieafspraken, PvdA als vereniging en fietsen in de regio. 

De ALV steunt het initiatief, het bestuur gaat hier verder mee aan de slag. Mike wordt door de 

aanwezige leden bedankt voor zijn inzet en de presentatie.  

 
In gesprek met de fractie 
Het bestuur wil aan de leden de mogelijkheid bieden vragen te stellen aan 

gemeenteraadsleden over onderwerpen die spelen binnen de gemeente. Dit kon via een 

toegestuurde link. 

De eerste vraag gaat over het parkeerbeleid in de gemeente Haarlem. Maarten licht de 

ambities toe zoals verwoord in het coalitieakkoord.  De fractie zet vooral in op koopkracht en 

betaalbaarheid: de kosten bij een eerste auto zijn hierdoor gedaald en de tarieven voor drie 

jaren bevroren. Maatregelen om deelmobiliteit te stimuleren worden gesteund en extra 

parkeermogelijkheden voor mensen die het nodig hebben. Daarnaast zullen de opbrengsten 

van gereguleerd parkeren weer worden teruggebracht naar de buurten zelf. De fractie stelt dat 

de complete set aan maatregelen daadwerkelijk effectief moet zijn om de parkeerdruk af te 

laten nemen en de leefbaarheid te verhogen. Een speerpunt voor de partij is daarnaast de 

toegankelijkheid van de stad. 

Deze vraag werd gesteld omdat de inbrenger zich zorgen maakt of er wel genoeg betaalbare 

alternatieven zijn voor de auto en is blij met de toelichting van de fractie aangaande het totale 

pakket aan maatregelen. Hierbij is zorgvuldigheid geboden, iets dat door de fractie in dit gehele 

proces wordt omarmd.  

Het gesprek voert verder langs elektrisch rijden, laadpalen, handhaving, P+R plaatsen, 

deelmobiliteit en parkeren op de stoep. 

De tweede vraag over het aardgasvrij maken van de stad, levert discussie op over waar je zelf 

voor verantwoordelijk bent als burger en wat de overheid, dan wel de gemeente zou moeten 
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doen. Maarten licht toe waar de gemeente met warmtenetten aan de slag is (Meerwijk, 

Waarderpolder, Ramplaankwartier) en waar andere mogelijkheden logisch zijn. Voor dat 

laatste zijn veel rijkssubsidies aan te spreken. Daarnaast zullen de corporaties het budget 

overblijvend uit het afschaffen van de verhuurderheffing aan gaan wenden voor de 

energietransitie. Daarbij zal de netbeheerder zorg moeten dragen om het net op orde te 

brengen. De gemeente heeft daar een bijdrage aan geleverd en kijkt binnen de 

gemeentegronden welke delen van Haarlem baat hebben bij wat voor soort maatregel. Daarbij 

is een warmtebedrijf opgericht.  

Wijkraden vs. wijkplatforms is het onderwerp van de laatste vraag waar de ALV over in gesprek 

gaat. Deze voorgenomen nieuwe vorm, waarin zo veel mogelijk mensen uit de buurt mee 

kunnen doen om iets positiefs voor de buurt te organiseren, levert weerstand op in de stad/bij 

bestaande wijkraden. De mogelijke inbreng van een themagroep die zich aan dit onderwerp 

wil wijden wordt door de fractie en de ALV gesteund. Hoe de wijkplatforms worden ingericht 

staat nog open en de fractie staat open voor suggesties.  

Dank aan Annette de Vries 
Annette de Vries wordt onder applaus en een bos rozen door de ALV bedankt voor haar 
werk in de Provinciale Staten Noord-Holland.  
 
 

 
 

Overige informatie 
 
 
Heb je suggesties voor een volgende nieuwsbrief? Laat het weten en lever kopij uiterlijk de 
25e van de maand aan bij aartlouwrier@outlook.com. Op onze website vind je informatie 
over de mensen achter de PvdA, de rode lijnen, de werkgroepen en de activiteiten!  
Ben je blij met de huidige vorderingen? Je kunt je steun tonen door een bedrag over te 

maken op rekeningnummer NL47 RABO 0375 6116 30 t.n.v. PvdA o.v.v. 

promotieactiviteiten Zuid-Kennemerland. Donaties kun je eenvoudig overmaken via deze 

link. Het bedrag staat op € 10, maar dat kun je zelf uiteraard aanpassen. 

mailto:aartlouwrier@outlook.com
http://www.zuidkennemerland.pvda.nl/
https://betaalverzoek.rabobank.nl/betaalverzoek/?id=8ATiPfQEQY-IntWogjWZ0g
https://betaalverzoek.rabobank.nl/betaalverzoek/?id=8ATiPfQEQY-IntWogjWZ0g

